
Toegezegde schriftelijke reactie op de vraag van D66 over 
circulariteit schriftelijk mbt Renkumseheide 3

In de raadscommissie van 14-5 is toegezegd om een schriftelijke reactie te 
geven op de vraag de vraag van D66 over circulariteit schriftelijk mbt 
Renkumseheide 3. Hieronder het vinden jullie het antwoord.

“Het plan voor Renkumseheide 3 is al zeker twee jaar oud. Eind 2024 is de  
omgevingsvergunning aangevraagd en dus ook de bijbehorende 
ruimtelijke onderbouwing aangeleverd. Daarin is verwezen naar de 
‘circulaire impactladder’ en aangegeven dat voldaan kan worden aan 
minimaal 10% ‘circulair bouwen’. Ten tijde van de start van de 
planontwikkeling was er nog geen ‘Woondeal 2.0’ en alleen de ‘çirculaire 
impactladder’. Zowel de circulaire impactladder als de Woondeal kennen 
een streven om een percentage circulair te bouwen. Dat is echter niet 
juridisch afdwingbaar. 

Initiatiefnemer heeft zich gebaseerd op de doelstellingen uit de ‘circulaire 
impactladder’ en aangegeven daaraan te kunnen en zullen voldoen. 
Inmiddels heeft initiatiefnemer bekeken of voldaan kan worden aan de 
wensen/ het streven uit de Woondeal 2.0. Het antwoord is bevestigend. 
Initiatiefnemer zal en kan voldoen bij de te bouwen bedrijfswoning aan het  
streven van 25% circulair bouwen uit de Woondeal 2.0. De bouw van de 
bedrijfswoning is voorzien in 2025.”


